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Protokoll från pensionärsrådets möte den 23 november 2012 

 

 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Inger Sjöberg PRO Farsta centrum 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Tjänstgörande ersättare Marianne Rosén PRO Sköndal 

   

Ersättare Sven Engström PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

   

Förhinder Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

   

Tjänstemän Päivi Kabran avdelningschef 

 Monika Lind verksamhetscontroller 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 



SID 2 (2) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker måndag 26 november. 

 
§ 2 Förvaltningens förslag till verksamhetsplan 2013 för Farsta 

stadsdelsnämnd 

Inför stadsdelsnämndens planeringsdagar den 27-28 november har rådet 

inbjudits att lämna synpunkter på förvaltningens förslag till verksamhetsplan 

för nästa år. Förslaget har skickats ut till alla i rådet inför dagens extrainsatta 

sammanträde.  

 

Avdelningschef Päivi Kabran och verksamhetscontroller Monika Lind inledde 

med en översiktlig presentation av de delar som gäller äldreomsorgen. 

 

Rådet lämnade därefter följande synpunkter: 

 

 Om Vision 2030: Årsmålet att 70 procent av medarbetarna ska känna till 

hur deras arbete bidrar till visionen kanske är lite lågt satt. 

 Det är mycket bra att man kommer att arbeta mer med den sociala 

dokumentationen. 

 Parker och grönområden behöver skötas bättre även i övriga delar av 

stadsdelsområdet – det är för mycket fokus på Farsta centrum. 

 Aktivitetshuset Tuben i Farsta centrum är bra, men det borde också finnas 

lokaler för sociala aktiviteter och föreningsverksamhet i övriga stadsdelar.  

 I de sociala aktiviteter där förvaltningen och föreningarna samarbetar 

förväntas föreningarna ofta bidra gratis med sin arbetskraft, med föredrags-

hållare och annat. Kraven på föreningarna blir ofta för stora. Förvaltningen 

borde ha möjlighet att erbjuda ersättning. 

 Mer pengar borde också avsättas till föreningsbidrag. 

 Nämnden borde göra en satsning på sommarkollo för seniorer, med 

förslagsvis en veckas vistelse på sommargård. 

 

Dessa synpunkter kommer att delas ut till nämnden inför planeringsdagarna. 

Rådets båda utsedda företrädare – Inger Sjöberg och Ove Svensson – kommer 

även att framföra synpunkterna under en särskild punkt i programmet vid 

planeringsdagarna. 

 
§ 3 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


